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Interpelacja dotycząca dostępności budynków Urzędu Miasta Lublin oraz 

miejskich instytucji dla właścicieli odwiedzających je z psami i innymi małymi 

zwierzętami domowymi 

W związku z rozpoczętą przez Urząd Miasta Lublin znakomitą akcją „Miasto przyjazne 

zwierzętom" skierowaną do lubelskich lokali gastronomicznych, handlowych i kulturalnych, pragnę 

zapytać o dostępność miejskich budynków użyteczności publicznej dla potrzeb osób 

korzystających z nich wraz z psami oraz innymi małymi zwierzętami domowymi. 

Proszę o uwzględnienie w odpowiedzi na tę interpelację, czy Urząd Miasta Lublin podjął już 

jakieś formalne działania w tej kwestii, poprzez oznakowanie budynków i informację dla petentów. 

Zgodnie z obowiązującym prawem, gmina nie może zakazać wprowadzenia psów do budynków 

użyteczności publicznej, a skoro tak, zasadnym byłoby stworzenie regulaminu jasno precyzującego 

te zasady w Urzędzie Miasta Lublin i podległych mu instytucji. 

Jestem przekonany, że działania te przyniosą pozytywny skutek, w zakresie otwartości 

urzędu na potrzeby mieszkańców, dla których pies jest członkiem rodziny, a stała obecność z nim 

wypełnieniem radości życia. 

Proszę o priorytetowe zajęcie się przedstawioną przeze mnie kwestią. 

Z wyrazami szacunku 

M��-� �0 wJ� 


